

AVIS AUX VOYAGEURS

BELGIQUE

Le Ministère de la Santé publique et de la Famille signale qu'un arrêté daté du 2 février 1951 rend applicables aux voyageurs en provenance de l'Inde et du Pakistan les mesures sanitaires contre la variole.

Si ces voyageurs désirent ne pas subir de mesures quaranténaires à leur arrivée en Belgique, ils doivent être munis d'un certificat international de vaccination contre la variole délivré 14 jours au moins et 3 ans au plus avant leur arrivée (*Amendement à la « Liste des certificats de vaccination exigés aux Frontières » au 31 décembre 1950 (WHO/Q/28 Rev 1)*)

NOTICE TO TRAVELLERS

BELGIUM

Notification has been received from the *Ministère de la Santé Publique et de la Famille*, that under the terms of an arrêté, dated 2 February 1951, sanitary measures are applicable to travellers arriving from India and Pakistan on account of **smallpox**.

If such travellers do not wish to be subjected to these quarantine measures on arrival in Belgium they should be in possession of an International Certificate of Vaccination against **smallpox** issued more than 14 days and less than 3 years prior to arrival. (*Amendment to the "List of Countries inoculation and Vaccination certificate requirements" as on 31 December 1950 (WHO/Q/28.Rev 1)*)